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 Z á p i s n i c a  z  3.  r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 11. januára 2023 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní:   PaedDr. Juraj Hlavatý, starosta obce 

Poslanci: Jozef Červeník, Dušan Brandis, František Madaj,                        

Milada Kováčová, Pavol Droščák, Ing. Milan Valek, Róbert Podolák  

Ďalší prítomní: Mgr. Marcel Kormanec, prednosta obecného úradu 

   Mgr. Milada Galgánková, zapisovateľka 

   Ing. Marián Podmanický, hlavný kontrolór obce 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Správa o plnení uznesení 

4. Výjazd Zberný dvor u Kocifajov – 1015  hod. 

5. Výjazd Základná škola s materskou školou – 1100 hod. 

6. Výjazd Zariadenie pre seniorov Harmónia – 1230 hod. 

7. Stretnutie s pracovníkmi obecného úradu - 1400 hod. 

8. Rôzne – diskusia 

9. Schválenie uznesení 

10. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov 

z 9 členného obecného zastupiteľstva a je uznášaniaschopné. Pani poslankyňa Vlasta 

Podoláková a pán poslanec Stanislav Šurkala sa ospravedlnili. Starosta obce predniesol návrh 

programu rokovania. Nakoľko do návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán starosta 

dal za návrh programu hlasovať.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice Mgr. Miladu Galgánkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Milada Kováčová, poslankyňa OZ  

Dušan Brandis, poslanec OZ  

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Ing. Milan Valek, poslanec OZ 

František Madaj, poslanec OZ        Hlasovalo:

         za: jednohlasne 

3. Kontrola plnenia uznesení  

Správu o kontrole plnenia uznesení predniesla Mgr. Milada Galgánková, zapisovateľka OZ. 

Konštatovala, že na 2. riadnom obecnom zastupiteľstve, ktoré sa konalo dňa 09.12.2022, bolo 

prijatých 25 uznesení, a to od č. 10/2022 do 34/2022. Všetky uznesenia boli pánom starostom 

v zákonnej lehote podpísané a sú splnené alebo sú v plnení. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 35 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

B E R I E   NA   V E D O M I E 

správu o kontrole plnenia uznesení z 2. riadneho obecného zastupiteľstva konaného dňa 

09.12.2022 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne  
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4. Výjazd Zberný dvor u Kocifajov 

Poslanci OZ v Zborove nad Bystricou absolvovali prehliadku Zberného dvora, ktorého areálom 

ich sprevádzal vedúci Petr Häusler, podrobne im prezentoval zber, skladovanie, triedenie TKO, 

zber oleja a žiaroviek, ktoré sa skladujú v samostatných nádobách, ďalej si mali možnosť 

pozrieť skladovanie textilu, dreva, triedenie skla, ktoré je umiestnené vo veľkoobjemných 

kontajneroch, pozreli si lisovanie papiera, kartónov a plastov prostredníctvom hydraulického 

listu. Stretli sa osobne s pracovníkmi Zberného dvora. Pán poslanec Brandis navrhol zabezpečiť 

pre zamestnancov pevný rošt pri vstupe do haly, zdôraznil dôležitosť pevnej obuvi a navrhol, 

aby  Označenia pre identifikáciu spracovaného materiálu a odpadu boli umiestnené na 

viditeľnejších miestach haly. Vedúci zberného dvora podrobne vysvetlil ďalší proces 

spracovania odpadu, prípadne jeho vývozu na skládku, zdôraznil, že sa v čo najväčšej možnej 

miere snažia udržiavať poriadok v priestoroch zberného dvora. Počas prehliadky mali poslanci 

OZ možnosť pozrieť si aj vonkajšie priestory novootvorené Fitnes centra, pán starosta im 

podrobne prezentoval plány obnovy, výstavby a rekonštrukcie areálu Zberného dvora a Fitnes 

centra, plánovanú výstavbu detského ihriska, parkoviska, či osvetlenia. 

 

5. Výjazd Základná škola  

Poslancov OZ v priestoroch školy privítal pán riaditeľ PaedDr. Milan Križan, pani zástupkyňa 

Mgr. Jana Harnasová a vedúca spoločného školského úradu s obcou Zborov nad Bystricou pani  

Mgr. Anna Jarabicová. Počas diskusie im pán riaditeľ predniesol budúce plány a víziu školy, 

škôlky, či školského klubu, kapacita školy je stabilne naplnená, je plánovaná nadstavba MŠ, 

výstavby detského ihriska v areáli školského klubu, následne sa poslanci OZ presunuli do 

telocvične,  kde pán riaditeľ zdôraznil potrebu rekonštrukcie podlahy, potrebu riešiť nedostatok 

skladových priestorov, či problém zatekania telocvične. Počas prehliadky si poslanci OZ 

pozreli aj priestory novovytvorenej knižnice, ktorá bude slúžiť aj ako čitáreň a v budúcnosti sa 

plánuje jej otvorenie aj pre verejnosť. Osobne sa stretli s vedúcou a zamestnancami školskej 

kuchyne, ktorí im prezentovali svoje požiadavky na výmenu opotrebovaného vybavenia 

kuchyne (varná panvica a podobne).  Následne sa presunuli do materskej škôlky, kde ich 

privítala pani zástupkyňa Bc. Marta Capeková, ktorá ich previedla jednotlivými triedami, 

v závere poprosila poslancov OZ o rekonštrukciu vonkajšieho ihriska pri MŠ a požiadala 

o opravu vchodových dverí. Súčasťou prehliadky bola prezentácia novovybudovanej dielne, 

počítačovej triedy, kde sa žiaci učia programovať menšie zariadenia či triedy pre skupinové 

vyučovanie. Poslanci OZ sa zúčastnili vyučovacie proces školského predmetu chémia, kde im 

Ing. Milada Abdul Karimová prezentovala nové priestory prírodovednej učebne, ktoré boli 

vybudované z prostriedkov európskych fondov v rámci projektu „Novými učebňami ku 

kľúčovým kompetenciám“, ktorého podávateľom bola Obec Zborove nad Bystricou. V závere 

prehliadky sa poslanci OZ osobne stretli s kolektívom pedagógov ZŠ Zborov nad Bystricou, 

kde prebehla vzájomná diskusia. Prehliadka ZŠ s MŠ Zborov nad Bystricou sa skončila 

v školskom klube. 

 

6. Výjazd Zariadenie pre seniorov Harmónia 

Na záver poslanci OZ absolvovali prehliadku Zariadenia pre seniorov Harmónia, kde ich 

privítala vedúca a zároveň hlavná sestra zariadenia pani Janka Matušíková. Po podrobnej 

prehliadke jednotlivých častí zariadenia, ako sú spoločenská miestnosť, pracovná miestnosť pre 

zdravotné sestry či kancelária, ale aj práčovňa, ubytovacie priestory pre klientov, kaplnka či 

kuchyňa sa poslanci OZ stretli s klientami zariadenia, kde prebehla vzájomná diskusia, počas 

ktorej mohli klienti prezentovať svoje požiadavky na zlepšenie a spríjemnenie ich pobytu 

v zariadení. Vzájomne sa zhodli na potrebe opravy časti kúpeľní klientov, aby bolo možné 

lepšie manipulovať s imobilnými seniormi. Pán starosta podrobne vysvetli klientom potrebu 

zvýšenia jednotlivých poplatkov (strava, sprevádzanie klientov k lekárovi a podobne) 
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a oznámil im, že v priebehu tohto roka je plánované maľovanie jednotlivých izieb, ktoré 

z kapacitných dôvodov prebehne postupne. Sociálne pracovníčky následne prezentovali 

jednotlivé služby, ktoré sú pre klientov pravidelne poskytované, ako je strihanie zdarma, rôzne 

kultúrne podujatia pre klientov, prechádzky, kreatívne dielne, fyzioterapia a podobne. Počas 

stretnutia poslancov OZ so zamestnancami zariadenia sa zdôraznila najmä potreba väčších 

priestorov práčovne  a sušiarne. Zamestnanci požiadali o výpomoc zo strany obecného úradu 

pri generálnom upratovaní či o vyriešenie problémov so skladovaním zeleniny a ovocia a veľmi 

by privítali dobudovane vonkajších relaxačných priestorov pre klientov, pán starosta zdôraznil, 

že ich výstavba je plánovaná na tento rok.  

 

7. Stretnutie so zamestnancami OÚ 

Stretnutie so zamestnancami OÚ sa z časového hľadiska neuskutočnilo. 

 

8. Rôzne - diskusia: 

Poslanci OZ počas diskusie prebrali jednotlivé body z absolvovaných prehliadok prevádzok, 

ktorých zriaďovateľom je Obec Zborov nad Bystricou a zhodli sa, že jednotlivými 

pripomienkami sa budú zaoberať na nasledujúcom obecnom zastupiteľstve 

 

20. Schválenie uznesení 

Pán poslanec Brandis predniesol návrh na uznesenie, že pripomienkami z výjazdového 

zasadnutia sa budú zaoberať na najbližšom obecnom zastupiteľstve. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 36 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

B E R I E   NA   V E D O M I E 

pripomienky z výjazdového zasadnutia, ktorými sa budú zaoberať na najbližšom obecnom 

zastupiteľstve 

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

21. Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. Zasadnutie OZ bolo ukončené o 16.30 hod. 

 

Zapisovateľka: Mgr. Milada Galgánková   ................................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

František Madaj     .................................................. 

 

 

2. Overovateľ: 

Ing. Milan Valek     .................................................... 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec      PaedDr. Juraj Hlavatý 
         prednosta OÚ        starosta obce 


